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Ärende 39: Nya avgifter och taxor 2025

Region Västerbotten har under en längre tid haft avgifter som legat under riksgenomsnittet, 
trots det hårt ansträngda ekonomiska läget. Vi i Moderaterna, Centerpartiet, 
Kristdemokraterna och Liberalerna har länge velat genomföra justeringar för att komma i nivå 
med resten av landet. Därför välkomnar vi denna förändring. Detta är även något som 
verksamheterna har efterfrågat. 

Till exempel fanns det ett färdigt förslag från länets akutmottagningar om att höja 
patientavgiften redan vid förra budgetberedningen, men det valde de rödgröna att inte gå 
vidare med. Vården har stora problem med omotiverade uteblivna besök, både inom 
slutenvården och öppenvården. Bara inom öppenvården uteblir cirka 28 000 besök per år. Det 
är ett enormt slöseri med vårdens resurser, där en annan medborgare istället skulle kunna ha 
fått sitt besök, sin behandling eller sin operation. 

Tonläget från den rödgröna majoriteten har varit extremt högt och gränsat till oseriöst när våra 
partier har föreslagit dessa justeringar som nämnden nu beslutar om att anta. Vi kan därför 
bara hoppas att denna insikt kan genomsyra fler förslag från den politiska oppositionen.
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